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Utskrift frå referat Radøy idrettsråd 20.10.2014

2. Fordeling av kommunale vedlikehaldsmidlar
Idrettsrådet er usikker på om det er aktivitet på anlegget og i klubben til Radøy RC. Dei har 
ikkje søkt kommunale kulturmidlar dei to siste åra. Idrettsrådet innstiller difor samrøystes 
ikkje på at dei skal få vedlikehaldsmidlar.
Innstillinga vert dermed som følgjer;

3. Fordeling av kommunale kulturmidlar
Det er 7 lag innanfor idretten som har søkt og vil få kulturmidlar. Fordelinga vert gjort i 
høve til medlemstal, og vert difor som følgjer;

Austmarka, 22.10.2014
Jostein Borlaug 
sekretær


